
Formulier - Mondelinge vraag

Peter Hertog (sp.a) op 31-08-2019 17.48 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Invoering Maximumfactuur in ons provinciaal onderwijs 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
De betaalbaarheid van ons onderwijs voor ouders is evident van provinciaal belang 
  
Concrete vragen:
Aan de vooravond van het nieuwe schooljaar riepen drie Vlaamse armoede organisaties op om ook
in het secundair onderwijs een Maximumfactuur (MAF) in te voeren. Dit om het leerplicht
onderwijs voor ouders betaalbaar te houden. In ons provinciaal onderwijs werd reeds enkele jaren
geleden een MAF ingevoerd in de 1ste graad. Om de invoering van een MAF in te voeren in de
complexere 2de en 3de graad werden de afgelopen jaren reeds verschillende voorbereidingen
getroffen, teneinde bij het begin van het schooljaar 2019-2020 ook hier te kunnen starten met een
grondig uitgewerkte en voorbereide MAF. Werd er ondertussen reeds gestart met deze MAF in 2de
en 3de graad? Zo ja, hoeveel bedraagt deze MAF? Zo neen, hoe komt het dat er nog niet werd
gestart met de MAF? Is de meerderheid alsnog bereid om op eigen initiatief een MAF in te voeren? 
  


